



MEMORANDUM / NOTE DE SERVICE

To/Dest. : ALL LAWYERS AND LITIGANTS IN THE COURT OF KING'S BENCH
AVOCATS ET PLAIDEURS À LA COUR DU BANC DU ROI

From/Exp. : RACHELLE STANDING
Chief Clerk & Chief Administrator / Greffière en chef et administratrice en chef

Re/Objet : **Clerk Change, Judicial District of Moncton**
Changement de greffier, circonscription judiciaire de Moncton

Date : May 24, 2023

Judicial District of Moncton

Effective May 23, 2023, **Ms. Chantal Moreau** is no longer Clerk and Administrator of Court of King's Bench of New Brunswick, Judicial District of Moncton. Ms. Moreau will assume the position of Hearing Officer, as she continues her service and dedication to the Court of King's Bench.

Effective June 12, 2023, **Ms. Rena Levesque** is appointed the Clerk and Administrator of Court of King's Bench of New Brunswick, Judicial District of Moncton. Please update your precedents accordingly.

In the interim period, please address all communications to the Clerk of the Court of King's Bench, Judicial District of Moncton.

Circonscription judiciaire de Moncton

À compter du 23 mai 2023, **Mme Chantal Moreau** ne sera plus greffière et administratrice de la Cour du Banc du Roi du Nouveau-Brunswick, circonscription judiciaire de Moncton. Mme Moreau occupera le poste d'agente d'audience, tout en poursuivant sa service et sa dévouement à la Cour du Banc du Roi.

À compter du 12 juin 2023, **Mme Rena Levesque** est nommée greffière et administratrice de la Cour du Banc du Roi du Nouveau-Brunswick, circonscription judiciaire de Moncton. Veuillez mettre à jour vos précédents en conséquence.

Dans l'intervalle, veuillez adresser toutes vos communications au greffier de la Cour du Banc du Roi, circonscription judiciaire de Moncton.